
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 21. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AH

Vil ministrene oplyse, om ministerierne i dag har et overblik over, hvor mange borgere der

får afslag på visitation til en plejehjemsplads, og hvordan ministrene fremadrettet vil sikre,

at svage- og udsatte ældre altid kan visiteres til en plejehjemsplads?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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